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Z A P I S N I K 
 

8. SESTANKA UPRAVNEGA ODBORA KKL, 

ki je potekal v ponedeljek, 18. marca 2024 s pričetkom ob 12. uri,  

v prostorih KKL 
 
 

Prisotni člani: Mira Britovšek, Boštjan Jaklič, Vekoslava Krajšek, Mihaela Novak, Petra Simpson 
Grom, Ana Žagar, preko spleta: Snežana Ludvig in Niko Okorn  
 
Opravičil se je Peter Seljak 
 
Zapisničarka: Meta Mahnič  
 
 
Predlagani dnevni red: 
 

1. Sprejem dnevnega reda 

2. Potrditev zapisnika 7. seje UO  (26. 7. 2023) 

3. Pregled vsebinskega in finančnega poročila KKL za 2023 

4. Predstavitev programa delovanja in finančnega načrta KKL za 2024 

5. Sklic zbora članov 

6. Razprava, pobude in vprašanja 

 

 
1. TOČKA 

 
Sestanek vodi predsednica Petra Simpson Grom (P. S. G.), ki po uvodnem pozdravu ugotavlja, da 
je UO sklepčen in predlaga sprejem dnevnega reda. 

 
1. SKLEP 
Člani UO z dvigom rok soglasno sprejmejo predlagani dnevni red. 
 
 

2. TOČKA 
 

P. S. G. povzame vsebino zapisnika 7. seje UO  (26. 7. 2023). Poudari pobudo predsednice NO Darje 
Vižintin Zupančič, naj se športna dejavnost uvrstiti v naš statut, da bomo lahko kandidirali za 
sofinanciranje tudi na tem področju. 
  
Ker ni pripomb, prisotni soglasno sprejmejo  
 
2. SKLEP 
in potrdijo zapisnik 7. seje UO. 



 
 

3. TOČKA 
 

P. S. G. povzame vsebino poslovnega poročila za 2023.Trije stebri programa (vadba, zdravstveno 
opolnomočenje, psihosocialna podpora) so potekali po načrtih. Kot dopolnilno dejavnost smo v 
sodelovanju s podjetjem Novartis izvedli še enoletni pilotski projekt obvladovanja krvnih maščob. 
Analiza rezultatov je pokazala pomembno znižanje vrednosti LDL pri članih, ki so bili vključeni v 
individualne in skupinske posvete s kardiologom in delavnice za obvladovanje stresa. Ker se je trend 
padanja pokazal že v kratkem obdobju, smo nameravali s projektom nadaljevati v l. 2024. Ker pa se 
je v Novartisu zamenjala ekipa, nismo uspeli pridobiti za to obljubljenih sredstev.  
Niko Okorn opozori na dejstvo, da farmacevtske korporacije podpirajo številčno večja društva, zato bi 
morali vključiti v projekte še sorodnike in znance članov ter zajeti v informiranje in ozaveščanje tudi 
širšo javnost. 
Iz finančnega poročila je razvidno, da lani nismo mogli nič privarčevati, ker smo 13.000 € prihodka za 
2022 porabili v 2023 in od obljubljenih 15.000 € za zadnji kvartal 2023, dobili le 7.000 (oboje 
Novartis), tudi iz razveljavljenega razpisa MJU nismo dobili novih sredstev. Povečal pa se je 
prispevek članarine, ki je skrbno pobrana in vestno evidentirana.  
 
3. SKLEP 
Člani UO soglasno sprejmejo vsebinsko in finančno poročilo za 2023 
 
 

4. TOČKA 
 
Poleg rednih aktivnosti, ki so opisane v programu za 2024, predsednica predstavi dodatno aktivnost 
»Prireditev za zbiranje sredstev (fundraising)«, s katero bi nadoknadili izgubo iz razpisov. 
Tudi pisanje prošenj za donacije oz. sofinanciranje našega programa se je izkazalo za neučinkovito. 
Lani smo jih poslali 45 različnim podjetjem in razen dveh zavrnitev, sploh nismo dobili odgovorov.  
Zato se je povezala z društvom Sladko na kratko (diabetiki) – s specialistkama interne medicine Ajdo 
Urbas in Jano Komel, da bi 25. maja skupaj organizirali aktivni dan: »Mlado srce«, z ozaveščanjem o 
kardio – metabolnem sindromu (CRM): povezanosti srčne, ledvične in presnovne (sladkorne) bolezni, 
ki se zdravijo vzporedno. O tej temi so razpravljali tudi na Svetovalnih odborih za bolnike Srednje in 
Vzhodne Evrope (Patients Advisory Board) v Bratislavi in Pragi, kamor je bila P. S. G. vabljena kot 
predstavnica KKL. 
 
Prireditev bo potekala v več sklopih: 

- Ozaveščanje in opolnomočenje (meritve tlaka, holesterola, sladkorja; svetovanje zdravnikov) 
- Delavnice z zdravniki za naše člane 
- Plačljive predstavitve sponzorjev na stojnicah, plakatih, po zvočniku … 

 
Odvijala se bo v lastnih prostorih in na travniku nasproti KKL. 
Sosedni župnik nam bo pomagal z oznanilom svojim faranom, objavo bomo dali v glasilo MOL in 
prosili člane, naj pripeljejo še svoje sorodnike, prijatelje in znance. 
 
Če bo uspešen, bi tak način zbiranja sredstev, lahko postal tradicionalen. 
 
P. S. G. pove, da je finančni načrt zastavljen z realno pričakovanimi sredstvi. Slavi Krajšek se s tem 
strinja, saj je bolje planirati manj in po možnosti zaključiti z večjim uspehom. Niko Okorn pove, da se 
nekatera društva sama uspešno prijavljajo na razpis FIHO, ne v okviru zveze in predlaga, da tudi mi 
poizkusimo. 
 
4. SKLEP 
Člani UO soglasno potrdijo program in finančni načrt za 2024 
 
 

5. TOČKA 
 
Predsednica predlaga sklic zbora članov za torek, 26. 3. 2024 ob 17. uri, v prostorih kluba in preko 
MS Teams.  
 
 



Predlagani organi zbora članov: 
 
Delovno predsedstvo 
Vekoslava Krajšek (predsednica) 
Boštjan Jaklič  
Ana Žagar  
 
Verifikacijska komisija  
Mihaela Novak 
Vida Lipovšek 
Erich Hüll (splet) 
 
Zapisnik 
Meta Mahnič 
 
Overitelja zapisnika 
Snežana Ludvig 
Zmago Müller 
 
Predlagani dnevni red: 
 
1.) Otvoritev zbora članov in pozdrav udeležencem 

2.) Izvolitev delovnih teles 
     (delovno predsedstvo, verifikacijska komisija, zapisnikar in overitelja zapisnika) 
 
3.) Poročilo verifikacijske komisije 

4.) Sprejem dnevnega reda 

5.) Obravnava in sprejem letnih poročil za 2023 
     (poslovno in finančno poročilo, poročilo nadzornega odbora in strokovnega sveta) 
 
6.) Obravnava in sprejem programa dela in finančnega načrta KKL za 2024 

7.) Pobude in vprašanja članov 

 
5. SKLEP 
UO soglasno potrdi sklic zbora članov za 26. 3. 2024 s predlaganimi organi zbora članov in 
dnevnim redom.  
 

6. TOČKA 
 
V zvezi s pobudo predsednice NO Darje Vižintin Zupančič iz zapisnika 7. seje UO (gl. 2. točko), Slavi 
Krajšek predlaga, da se septembra, ko bo volilni zbor članov, na dnevni red uvrsti dopolnitev statuta, 
ki med osnovne dejavnosti KKL razvršča tudi športno dejavnost in dejavnosti na področju socialnega 
varstva, s čimer bomo laže kandidirali tudi na razpisih s teh področij. 
 
Člani UO so prejeli tudi poročilo nadzornega odbora za 2023, ki bo predstavljeno na zboru članov. 
 
6. SKLEP 
Člani UO se strinjajo, da se dopolnitev statuta KKL z dejavnostmi športa in socialnega varstva, 
uvrsti na dnevni red naslednjega zbora članov. 
 
 
 
 
Zapisala        Predsednica KKL 
 

Meta Mahnič                   Petra Simpson Grom 


